
PROTOKÓŁ NR  51/17

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, 

które odbyło się 6 grudnia 2017 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00, zakończyło o godz. 18:10.

Uczestniczyli w nim Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca – Przewodniczący  komisji

2. Zofia Ujma

3. Krystyna Konieczna

Nieobecni usprawiedliwieni: Paweł Ciszewski, Anna Klepacz, Artur Wrona 

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Agnieszka Kryszkowska

2. Ewa Pędziwiatr

3. Paweł Pituch

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad. Zatwierdzenie porządku obrad.

2. Zaopiniowanie projektu przebudowy chodników przy ul. Matejki.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1. Przewodniczący komisji  otworzył  posiedzenie,  przywitał  zebranych.  Zapoznał  przybyłych z

porządkiem obrad. Porządek został zaakceptowany i przyjęty przez członków komisji jednogłośnie.

Ad  2.  Głównym  tematem  posiedzenia  był  problem  remontu  chodników  przy  ul.  Matejki.

Wiceburmistrz  P.  Kryszkowska  wyjaśniła,  że  inwestycja  ta  zostanie  rozłożona  na  etapy.  W  pierwszej

kolejności będzie remont chodnika od Placu Św. Franciszka na ul. Matejki oraz chodnika przy Bielarskiej.

Radny Pan Paweł Pituch zasugerował aby w trakcie remontu chodników, wyremontować odcinek ulicy od

Placu Św. Franciszka do skrzyżowania Bielarskiej i Sienkiewicza.

Ad 3. W sprawach różnych Przew. P. Gorczyca zwrócił uwagę na nieporządek, jaki zostawiła firma KSWiK po

po wykonywanych przez siebie pracach na ul. Rzemieślniczej. Podobne zdanie miał Radny P. Pituch. KSWiK

po wykonywanych wykopach nie spieszy się z przywróceniem ulic do stanu pierwotnego.

Ad 4. Posiedzenie zakończono o godz. 16:30.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt remontów chodników przy ul. Matejki,

z zastrzeżeniem, że chodniki między blokami będą robione w ostatnim etapie.

2.  Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje aby w trakcie prac przy chodnikach naprawić ulicę od Placu

Św. Franciszka do skrzyżowania Sienkiewicza z Bielarską.

Protokołowała:                                                                                                 Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                              Krzysztof Gorczyca


